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Abstract (en)
In a hand power screwdriver (1), the handle (17) extending perpendicularly to the motor axis (3-3) is arranged in the region of the centre of gravity
of the screwdriver (1) and the screwing blade (5) is mounted, offset with respect to the motor axis (3-3), between the latter and the handle (17) in
a guiding attachment (7). Consequently, the screwdriver (1) can be held safely and without fatigue, the pressing hand being in alignment with the
screwing blade (5) so that perfect perpendicular screwing-in of the screw (11) is guaranteed. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Hand-Schraubgerät (1) ist der sich senkrecht zur Motorachse (3-3) erstreckende Handgriff (17) im Bereich des Schwerpunkts des
Schraubgeräts (1) angeordnet und die Schraubklinge (5) ist versetzt zur Motorachse (3-3) zwischen dieser und dem Handgriff (17) in einem
Führungsvorsatz (7) gelagert. Damit läßt sich das Schraubgerät (1) sicher und ermüdungsfrei halten, die drückende Hand fluchtet mit der
Schraubklinge (5), so daß ein einwandfrei senkrechtes Einschrauben der Schraube (11) gewährleistet ist. <IMAGE>
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